

Extended Study Programme in Greater Bay Area

大灣區延伸學習計劃

Enlightened Like Never Before 前所未有的啟發



As the ties between Hong Kong and the Mainland become closer and stronger, Hong Kong Baptist University (HKBU) is committed to providing students with the opportunities to gain a deeper understanding of the latest development and opportunities for future development on the Mainland, in particular the Greater Bay Area (GBA). Students will be better prepared to make contributions to Hong Kong and the country with their knowledge and skills.

Through the Extended Study Programme in the GBA (ESP), HKBU will send students to the Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (BNU-HKBU UIC) for academic studies annually. Students will also complete internships and various experiential learning activities in the GBA.

有鑑於香港與內地關係日益緊密，香港浸會大學（浸大）致力為學生提供機會，讓他們更深入了解內地的發展和機遇，從而認清目標，發揮所長，以貢獻國家和香港的未來。透過大灣區延伸學習計劃（「計劃」），浸大將每年保送學生到北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院（BNU-HKBU UIC）學習。學生亦會在大灣區到不同機構實習和參與各種體驗學習。

■ Aims of ESP

- To enhance HKBU students' understanding of the GBA and its future opportunities
- To enhance students' future competitiveness in the GBA
- To better leverage the capacities of HKBU, BNU-HKBU UIC and top companies in the GBA for internship opportunities in providing the best students' learning experiences

■ 「計劃」目標

- 提升浸大學生對大灣區及當地未來機遇的了解
- 提升學生的競爭力，為日後有志到大灣區發展的學生作好準備
- 加強浸大、BNU-HKBU UIC及大灣區領先企業的合作，為學生提供最佳學習體驗及實習機會

■ Your Support Brightens Up Students' Future 學生未來 由您燃亮

In order to ensure that students will not miss ESP because of financial difficulty, we cordially invite you to make a donation. 現誠邀各界人士捐資襄助，俾使學生不會因經濟困難而錯過參與此「計劃」的寶貴機會。

How It Works and What We Offer

- Making a donation of **HK\$18,000 or above** to support at least one student for one semester.
- In recognition of your generosity, you will be acknowledged on the University's web pages and publications as appropriate. You will be honoured by becoming a member of the Hong Kong Baptist University Foundation with a donation of HK\$20,000 or above. Your name will be inscribed on the Donor's Plaque of the Foundation, wherever applicable. The membership will be upgraded depending on the cumulative donation amount.

捐資方法及鳴謝方式

- 透過捐資**港幣18,000元或以上**資助最少一名學生參與計劃一個學期。
- 為鳴謝捐款人對大學的鼎力支持，其芳名將見於大學之網頁及刊物（如適用）內。如捐款達港幣20,000元或以上，捐款人亦會獲邀擔任「香港浸會大學基金」會員，其芳名將恭泐於大學的「香港浸會大學基金捐贈人芳名榜」（如適用），以垂永紀。會員類別會因應累積的捐資金額而遞升。

For donors who would like to support HKBU with their assets in the United States or Australia, they can enjoy local tax deductions by contributing to our non-profit partner, Give2Asia. Please contact the University Advancement Office for the payment arrangement.

捐款人如欲向浸大捐贈在美國或澳洲的資產，可選擇透過大學的非牟利夥伴Give2Asia安排，以獲得當地的稅項減免。有關捐資方法請聯絡發展事務處。

Giving from USA
美國捐款



Giving from Australia
澳洲捐款



For details and online donation,
please visit:
如欲了解詳情及網上捐資，請瀏覽：



Extended Study Programme in Greater Bay Area Sponsorship Form

大灣區延伸學習計劃贊助表格

Contact Information 聯絡資料

Name 姓名 : _____ Position 職稱 : _____
Company 公司 : _____
Address 地址 : _____
Tel. 電話 : _____ Fax 傳真 : _____
Email 電郵 : _____ Date 日期 : _____

Donation Options 捐資方案

No. of students to be benefitted 受惠學生人數	Donation Amount 捐資金額	No. of students to be benefitted 受惠學生人數	Donation Amount 捐資金額
<input type="checkbox"/> 1	HK\$18,000	<input type="checkbox"/> 5	HK\$90,000
<input type="checkbox"/> 2	HK\$36,000	<input type="checkbox"/> 10	HK\$180,000
<input type="checkbox"/> 3	HK\$54,000	<input type="checkbox"/> 20	HK\$360,000
<input type="checkbox"/> Others 其他 (please specify 請註明): HK\$ _____			

Donation Method 捐資方法

- By cheque made payable to "Hong Kong Baptist University Foundation" 支票 (抬頭敬請寫上「香港浸會大學基金」)
Name of Bank 銀行名稱 : _____ Cheque No. 支票號碼 : _____
- By credit card 信用卡 VISA MasterCard 萬事達卡
Name of Cardholder 持卡人姓名 : _____
Name of Bank 銀行名稱 : _____ Credit Card No. 信用卡號碼 : _____
Card Validation No. (3 digits) 信用卡確認碼 (3位數字) : _____ Expiry Date (mm/yy) 有效期至 (月/年) : _____
Signature of Cardholder 持卡人簽署 : _____
- By direct deposit into the following Hang Seng Bank account of the "Hong Kong Baptist University Foundation":
直接存入「香港浸會大學基金」恒生銀行戶口 : 024-283-338366-019
- By telegraph transfer 電匯

For making donations via telegraphic transfer, please arrange payment to the designated accounts of Hong Kong Baptist University:

如以電匯方式捐資，敬請匯款至香港浸會大學下列銀行戶口：

Beneficiary Bank 收款銀行名稱	Hang Seng Bank Limited 恒生銀行
Beneficiary Bank Address 收款銀行地址	Hong Kong Baptist University Branch 224 Waterloo Road, Kowloon Tong, Hong Kong 香港浸會大學分行 香港九龍塘高打老道224號
Beneficiary Bank's Swift Code 收款銀行分行代號	HASEHKHH
Beneficiary Name 收款人名稱	Hong Kong Baptist University 香港浸會大學
Beneficiary Account No. 收款人銀行號碼	024-283-338366-019 (Hong Kong Dollars 港元) 024-366-5-700088 (Foreign Currency 外幣*) <small>*RMB is not accepted 恕不接受人民幣匯款</small>

Foundation Secretariat 基金秘書處

Address 地址 :
University Advancement Office
Hong Kong Baptist University
Room 1003, 10/F,
Academic and Administration Building
15 Baptist University Road, Kowloon Tong,
Kowloon, Hong Kong
香港 九龍 九龍塘 浸會大學道15號
教學及行政大樓10樓1003室
香港浸會大學 發展事務處

Telephone 電話 :
(852) 3411 7878 / (852) 3411 7879

Fax 傳真 : (852) 3411 5689
Email 電郵 : uao@hkbu.edu.hk

The above information will only be used by HKBU for donation related purposes. For more details, please refer to the HKBU's Privacy Policy Statement and Personal Information Collection Statement which can be accessed at the HKBU's website.

上述一切資料只供香港浸會大學用於有關捐款事宜上，詳情請參閱香港浸會大學網頁之私隱政策聲明及收集個人資料聲明。